
Protokoll Norrlandscupen, möte  No.2 
 

Datum och Tid: 2023-07-31, kl.19.00 

Plats: Digitalt online-möte 

 
Philip Ullberg, Voullerim 

Mikael Rossander, VKRC 

Jennie Olert, SHRA 

Erik Wetter, UAK 

Jack Solstad, Bodö 

Daniel Callenberg, LMS 

Andreas Karlsson, JMK 

Jonas Johansson, LMK 

Marcus Ahlqvist, VKRC 

Anders Lindholm, SMS 

 

 

§1 Mötets öppnande  

  

§2 Val av ordförande för mötet  

Erik Wetter 

  

§3 Val av sekreterare för mötet  

Erik Wetter 

  

§4 Val av justerare och rösträknare för mötet  

Marcus Ahlqvist 

  

§5 Godkännande av dagordning  

Ja 

  

§6 Föregående mötesprotokoll  

  

§7 Ekonomi. 

48465,75 kr. Inga transaktioner sedan sist förutom medl.avg. 

  

§10 Tävlingskalender 2024 

Lycksele har önskemål om första helgen i motorveckan. Luleå och Skellefteå tycker att det är 

Lyckseles tur att hålla finaltävlingen med bankett. 

 

Sundsvall vill ha tävling. Luleå föreslår mitten av juli. Lägg den gärna då det är uppehåll i MKR så 

kanske vi får med åkare söderifrån. 

 

Östersunds bana är tävlingsklar igen. 

 

Skellefteå önskar stå över. 

 

Luleå kan tänka sig att hålla tävling. 29-30 juni som förslag. Dubbeltävling är tänkbart. 

 

Voullerim önskar hålla tävling. Dubbeltävling RMC i kombination med enkel NC-tävling. 



Piteå är omasfalterad och de borde vara intresserade av att hålla en tävling. 

 

Övik och Umeå står till förfogande för enkeltävling om det finns behov.  

 

SM-veckan är lagd till v31. 29/7-4/8. 

 

§13 Övriga frågor  

Avgifter för träning och camping. Kommittén är överens om att det bör skrivas en 

rekommendation till arrangörer i regelboken gällande detta. Skellefteå och Umeå arbetar 

tillsammans fram en motion inför årsmötet. 

 

Startnummer och resultat. Ny ansvarig måste utses. Alfred Jacobsson som tidigare haft uppdraget 

har meddelat att han lämnar uppdraget i samband med årsmötet 2024. Samtliga delegater i 

kommittén har fått information om vad uppdraget innebär. Det åligger alla klubbar att försöka hitta 

en ersättare till Alfred. 

 

Scorit. Vi använder i dag Speedhive och betalar inte för premium så officiell anslagstavla, historik 

och webgränssnitt saknas. Scorit är helt kompatibelt med den tidtagingsutrustning som vi har. Om 

vi växlar till Scorit kommer en kostnad på ca 500 kr/tävling att tillkomma. Luleå kikar på 

möjligheten att testa system på finaltävlingen. 

 

Kort bana i Umeå. Vill vi köra kort bana även i Skellefteå? Övik tycker att det är för mycket fokus 

på att korta ner tävlingsdagar. 

 

Fotograf Lycksele. Jonas kollar upp vilka fotografer som fotade Lycksele-tävlingen. Jonas 

uppmanar till inlägg/länk i NCs gästbok. 

  

§14 Nästa möte  

Tisdag 5/9 kl 19.00 via Skype 

  

§15 Mötets avslutande 


